
Verksamhetsplan för Bergs IK 24/25 
1. Inledning och målbild 
Inför säsongen 2024/2025 fortsätter Bergs IK på den inslagna vägen – som en 
breddförening med ambition. Vår målsättning är att alla våra lag, oavsett ålder och nivå, 
ska få möjlighet att utvecklas på ett positivt sätt – både sportsligt och socialt. Vi tror på 
innebandy för alla, så länge som möjligt, och vill skapa en miljö där både prestation och 
gemenskap får plats. 
 
Styrelsens främsta fokus under kommande säsong kommer att vara att stärka 
föreningens organisatoriska fundament. Vi vill fortsätta bygga en struktur som attraherar 
spelare, tränare och föräldrar – och som skapar långsiktighet i hela verksamheten. 
 
Vi står också inför utmaningar, inte minst på flicksidan där vi kommer att tappa våra 
äldsta ungdomslag. Det skapar ett glapp mellan ungdoms- och seniorverksamhet som 
kräver samarbete över föreningsgränserna. Det blir avgörande att erbjuda en 
utvecklande innebandymiljö genom samverkan, särskilt för våra tjejer. 
 

2. Fokusområden och mål 
2.1 Sportslig utveckling 

• Under kommande säsong arbetar vi med att ta fram tydliga mål för den sportsliga 
verksamheten i hela föreningen. 

• Vi satsar på att etablera ett långsiktigt JAS-lag, med målet att vara 
konkurrenskraftiga inom 2–3 år. 

• Spelare ska i största möjliga mån få spela på den nivå där de hör hemma, snarare 
än strikt utifrån ålder. 

• På seniornivå lägger vi större fokus på att stärka ledarskapet runt lagen jämfört 
med föregående säsong. 

 

2.2 Spelarrekrytering och flickverksamhet 
• Föreningen ska bli mer attraktiv för spelare, ledare och inte minst föräldrar – som 

också är viktiga ambassadörer. 
• Utmaningen med ett lågt antal flickspelare är prioriterad, och föreningen ska ta 

fram konkreta strategier för att långsiktigt stärka flickverksamheten. 
• Det sportsliga och ekonomiska samarbetet med andra föreningar fortsätter, även 

om inga fastställda mål finns i nuläget. 
 

2.3 Tränarstöd och ledarutveckling 
• Alla tränare ska ha minst den grundläggande utbildning som krävs för aktuell 

nivå. 



• Tränare kommer att uppmuntras att vidareutbilda sig – både för att stärkas i sin 
roll och bidra till lagens utveckling. 

• Minst två ledarträTar kommer att genomföras under säsongen. 
• Under våren firar vi föreningens 40-årsjubileum med en gemensam fest för alla 

medlemmar. 
 

2.4 Organisation och struktur 
• Den interna kommunikationen behöver förbättras för att skapa tydlighet, 

kontinuitet och likvärdiga förutsättningar för alla lag. 
• Roller och ansvarsområden inom föreningen ska tydliggöras. 
• Vi ska arbeta aktivt för att engagera fler föräldrar i verksamheten, vilket möjliggör 

fler och bättre aktiviteter och stärker föreningens attraktionskraft. 
 

3. Organisation och ansvarsfördelning 
Styrelsen består av ordförande, kassör, sekreterare samt övriga ledamöter. Flera av 
styrelsens medlemmar har även operativa uppgifter i föreningens dagliga verksamhet. 
Den övergripande driften sköts främst av styrelsen, medan det operativa ansvaret för 
respektive lag ligger på lagens ledarstaber. 
 
Utöver styrelsen finns några fasta funktioner i föreningen – framför allt sportchefen, som 
har en central roll i det sportsliga arbetet. Föreningen har även en arrangemangsgrupp 
med ansvar för representationslagens matcher samt en sportgrupp som fokuserar på 
juniorverksamheten och övergången till seniornivå. Därutöver finns ett antal mindre 
ansvarsroller kopplade till föreningens löpande verksamhet. 
 
Inför kommande säsong ses strukturen över. Vissa roller kan komma att fördelas ut till 
lagen, beroende på hur styrelsen bemannas efter årsmötet. Målet är att skapa en 
hållbar och tydlig ansvarsfördelning, där rollerna är realistiska att fylla och föreningens 
grundläggande funktioner säkerställs. 
 

4. Ekonomi i korthet 
Föreningens ekonomi är stabil efter två goda år. Med detta som grund ser vi ingen 
anledning att höja träningsavgifterna inför säsongen 2024/2025. Tvärtom vill vi på sikt 
minska beroendet av träningsavgifter genom att öka intäkterna från andra håll – något 
som också kan bidra till att göra innebandyn mer tillgänglig för fler. 
 
Sponsring är fortsatt en viktig inkomstkälla för föreningen, även om vi räknar med att det 
ekonomiska läget i omvärlden kan påverka sponsringsmöjligheterna under året. Arbetet 
med att hitta nya intäktsvägar kommer därför att vara ett viktigt fokusområde. 


